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This zip file contains a compilation of information (if available in English) concerning 
the planetary correlation of the pyramids at Giza (Egypt) and Teotihuacán (Mexico), 
respectively. It includes presentations, technical reports, program packages, a document 
with checksums, and the publication list. The numbers at the beginning of the file names 
have been added so that the references can easily be found in the publication list. The 
presentation about the Mercury transit in 2016 was included because it is in English and 
because a Mercury transit probably plays an important role with respect to the pyramids 
of Giza.

―――――――

Diese Zip-Datei  enthält  eine Zusammenstellung von Informationen (sofern auf Eng-
lisch) über die planetarische Korrelation der Pyramiden in Gizeh (Ägypten) bzw. Teoti-
huacán (Mexiko).  Sie umfasst  Präsentationen,  technische Berichte,  Programmpakete, 
ein Dokument mit Prüfsummen und die Publikationsliste. Die Nummern am Anfang der 
Dateinamen wurden hinzugefügt, damit die Referenzen in der Publikationsliste leicht zu 
finden sind. Die Präsentation über den Merkurtransit im Jahr 2016 wurde ergänzt, weil 
sie auf Englisch ist und weil ein Merkurtransit wahrscheinlich eine wichtige Rolle in 
Bezug auf die Pyramiden von Gizeh spielt.


